
 

 

 

 

 



Na běžkách na Vysočinu 

Na nádraží v Hradišti jsme se v neděli ráno sešli tři. Mira, Jura a já.A to v sobotu, kdy jsem 
pro jistotu obvolával všechny, co se přihlásili ve středu na Výročním shromáždění, zda mají 
všechny informace, mě oznámil Jan, že je trochu nemocný, takže nepojede. Avšak Mira že 
o tom ví! Tak co. Svaťa jel ze Zlína do Brna po jiné trase, že však se k němu ve Starém Městě 
přidají i Hanka a Tom, jsem zaregistroval až po telefonické kontrole ve vlaku někde u Veselí. 
Nicméně z Brna do Žďáru jsme už dorazili v plné sestavě. Na nádraží jsme poobědvali, neboť 
autobus na další cestu odjížděl až za hodinu. Vedrali jsme se do autobusu na Fryšavu a 
obdivujíc bravurní jízdu řidiče jsme vystoupili na křižovatce nad Třemi studněmi.K ubytování 
jsem totiž na internetu vybral a zajistil chatu právě v této rekreační lokalitě. Majitel a 
pronajimatel už na nás čekal, vysvětlil technické náležitosti a předal klíče. Chata byla naše, 
jen pro nás. Po krátkém úvodu o nárocích na ubytování pro chrápající a nechrápající jsme se 
převlékli do běžeckého a vyrazili na běžkách na známou louku od hotelu "U Laubů" na 
Medlov. Po nedělním náporu lyžařů i přes intenzivní sněžení byla stopa prošláplá, leč 
neupravená. Ale sníh byl téměř ideální a za sebe mohu prohlásit, že jsem namazal úplně 
špicově. Posezení na Medlově bylo většinou účastněných odmítnuto a tak jsme se vydali po 
odlehlém břehu rybníka Medlov zpět na Tři studně. Na louce před Sykovcem jsme se roztrhali 
a každá skupinka se vydala jinou cestou zpět do chaty. Já si vybral jižní obchvat Sykovce a 
dojel po vyšláplé stopě k chatě od jihu, ostatní pak od severu.V chatě jsme rozžehli oheň 
v krbu, ukuchtili večeře a zasedli k žbrdolu červeného. V pondělí jsme měli v plánu dlouhou 
trasu. Jenže sníh padal a padal a ratraky nikde. Dojeli jsme opět k Medlovu, odtud se 
nejschůdnější jevila odhrnutá cesta k Martinovi. Tak jsme ji vybrali pro naši stopu.A ejhle. 
U Martina otevírají až v jedenáct. Jdeme proto stále po silnici, zde naštěstí jen projetou a 
nesypanou, na 

Studnici. Ale je pondělí a restaurace na chatě je zavřená. Sjet bez prošláplé stopy na Kuklík se 
nám nechce. a tak se vracíme na Medlov, dáme si po pivu a vracíme se na chatu. Odpoledne 
vyrážíme různě po skupinkách jen do okolí Sykovce a nacházíme u hotelu Horník ratrakem 
projetý okruh pro psí spřežení, který nám k naší odpolední projížďce bohatě stačí. Večer jsme 
se rozhodli, že v úterý s batohy do Nového Města nepojedeme, ale že dopoledne se 
proběhneme po psí trati a pak pojedeme zpět do Žďáru autobusem. Jen Svaťa se rozhodl sjet 
s batohem až do Žďáru. Jenž v úterý už do terénu vyrazily ratraky. Přestalo sněžit a na pláni 
mezi Sykovcem. Vlachovicemi a Skleným bylo naráz tolik upravených stop, že bylo těžko si 
vybrat. Tak jsme různě vyzkoušeli každý tu svoji, v poledne se vrátili, trochu pojedli a vrátili 
chatu majiteli. Pak už jen autobusem do Žďáru, kde už na nás čekal zdravý a celý Svaťa a 
vlakem domů... 

Bob 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 



 



 



 



 



 

 



 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 



 

 



 

 


